
Számomra a demokrácia azt jelenti, hogy különböző felfogású emberek együttműködnek 
közösen kialakított célok megvalósítása érdekében… 
 

Majnik László vagyok, 59 éves, nős. Feleségem keres-
kedelmi dolgozó. Két fiam közül a nagyobbik zenész, a 
kisebbik egy számítástechnikai cégnél dolgozik. Jelenleg a 
BVKF Bánki Vidékfejlesztési Nonprofit Kft.-nél dolgozom, 
pályázatelőkészítéssel, pályázati projektek megvalósítá-
sával foglalkozom, meg még sok egyéb mással… 
1994-től képviselő vagyok, így az önkormányzat, a hivatal 
és az intézmények helyzetét, körülményeit, lehetőségeit 
elég széleskörűen ismerem. 12 éven keresztül a pénzügyi 
bizottság elnökeként alapos képet kaphattam az önkor-
mányzati és hivatali munkával kapcsolatos pénzügyi kérdé-
sekről (is). A munkában együttműködésre törekszem, azt 
keresem, ami összeköt, és „kerülöm” azt, ami szétválaszt. 
Hiszem, hogy van még mit tennem, ezért indulok újra az 
MSZP képviselő jelöltjeként immár ötödik alkalommal.  
Ismerem az elmúlt önkormányzati ciklus következményeit, 
hiszen magam is benne voltam, és a döntések engem is 

köteleztek és köteleznek, még akkor is, ha nem mindennel értettem egyet, ha nem is mindenhez 
adtam a szavazatomat. A következmények súlyosak… 

Úgy gondolom, hogy az első és legfontosabb kérdés az, hogy az önkormányzat, az intézmé-
nyek működőképességét meg kell őrizni. Nem lesz kis feladat! A következő évek nagyon súlyos 
költségvetési döntéseket fognak megkövetelni. A fejlesztésekben történt túlvállalás – akármily 
meglepően hangzik is, hiszen látványos eredményekről nemigen beszélhetünk – nagyon megter-
heli az önkormányzat költségvetését, és a fejlesztésekre felvett hiteleket vissza is kell fizetni. 
Mondhatom, ha nem leszünk észen, „bambira se lesz pénz”. Ugyanakkor nem léphetünk vissza 
attól a színvonaltól, amelyet jelenleg az intézmények képviselnek, és amely hálózat most a 
járóbeteg szakellátó központtal bővül, sőt, minden lehetőséggel élni kell, amely ezt a színvonalat 
javítja, és az itt és a környéken élők (az „ügyfelek”) szolgálatát erősíti. Ez a „szolgálat” az egyik 
törekvésem, ezt igyekszem elősegíteni. 

A másik fontos kérdés: egy önkormányzatnak mindig kiemelt feladata, hogy azokat, akik a te-
lepülés közösségeiben tevékenykednek, a lehetőségekhez mérhető legnagyobb mértékben tá-
mogassa. Ezek a nyugdíjas klubok, sport- és más egyesületek, civil szerveződések. Emellett min-
den más, a közösségteremtésben, közösségfejlesztésben és a közösségi igények kielégítésében 
szerepet játszó intézmény ilyen irányú munkáját is segíteni kell. Mind-mind az élhetőség, a 
közösségi érzés és a jó települési közérzet alakításának fontos eszköze. 

Természetesen a jövőben is meg kell ragadni minden lehetőséget arra, hogy a város arcu-
latát, környezetét fejlesszük, a pályázati eszközöket is kihasználjuk. 

Amit nagyon fontosnak tartok: hosszú és középtávú stratégiai tervezés, amely konkrét fela-
datai az éves költségvetésben jelennek meg. Fel kell hagyni az elmúlt ciklust nagyon jellemző 
ötleteléssel. Nem folytatható, hogy kidolgozatlan, érdemi előkészítéssel nem bíró testületi előter-
jesztések kerüljenek a képviselők elé, amelyekből a legfontosabb, a döntést leginkább befolyáso-
ló és valós információk hiányozzanak.  

Ugyancsak fontos: egyenrangú emberként kezeljük egymást, aki hasonló vagy eltérő, sajátos 
véleménnyel, hozzáállással, indokokkal, javaslatokkal rendelkezik. Mindig is képviseltem, hogy 
nem pártpolitikára, hanem várospolitikára van szükség. Keressük azt, ami közös, ami előre visz. 
Tanuljunk a saját és mások hibáiból. Az alkotó kritika szükséges, a parttalan kritika fölösleges.  
Kérem Önöket, Rétság érdekében válasszanak polgármestert és képviselőket.  
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